

中华文化上下五千年，历史悠久，底蕴深厚。还浩瀚的历史长河中，中华传统文化展现出独特的魅力，让世界为之赞叹！让国人为之骄傲！迈入新世纪，中华民族更加厚积薄发，在经济、科技、文化等领域在世界舞台上扮演着举足轻重的角色。

The Chinese culture has a long history of 5000 years. In the vast history, the Chinese traditional culture shows its unique charm, which makes the world admire it! Let people be proud of it! As we enter the new century, the Chinese nation has made more progress and played a pivotal role on the world stage in the fields of economy, science and technology, culture, etc.

随着经济发展和社会进步，越来越多的高等学校开始放眼世界，越来越多的外国留学生，被独特的中华文化所吸引，不惜远渡重洋来到中国留学。这俨然成为一种潮流。

With the economic development and social progress, more and more colleges and universities have begun to look around the world. More and more foreign students, attracted by the unique Chinese culture, have come to China to study abroad at all costs. This has become a

trend.



外国学子，想要

来华更好的学习和交流，就需要

办理中国的学习签证，

对于许许多多的外籍学子来说，中国学习签证

要怎么办理？需要哪些材料？等事项都是一无所知的。

Foreign students who want to come to China for better study and exchange need to apply for a Chinese study visa. For many foreign students, how to apply for a Chinese study visa? What materials are

needed? And so on.

为了帮助大家解决疑问，今天

，专注签证项目15

年的签之家就来和大家聊聊：什么是中国X1签证

，需要哪些材料？办理流程是什么？

In order to help you solve your questions, today, the visa signing house, which has been focusing on visa projects for 15 years, comes to talk with you: What is China X1 visa and what materials do you need? What is the handling process?

来华留学需要办理普通签证里的学习签证，即中国X1签证。其中，中国X1签证又分为：中国X1签证和中国X2签证（X1签证适用于计划在中国留学6个月以上的学生。X2签证签发给申请在国内短期学习的人员）。

studying in China requires a study visa in the ordinary visa, namely

China X1 visa. Among them, China X visa is divided into China X1 visa and China X2 visa (X1 visa is applicable to students who plan to study in China for more than 6 months. X2 visa is issued to those who apply for short-term study in China).

今天签之家小课堂就来和大家仔细聊

聊中国X1签证。首先我们要知道申请X1签证需要哪些资料，以便大家更好地做足准备：

Today, we are going to talk about China X1 visa with you in the small class of Signing House. First of all, we need to know what information we need to apply for X1 visa, so that we can make better preparations:

1、护照

或其他旅行证件：自申请之日起有效期六个月以上，有至少两页空白签字页，如您是多重国籍，须上交全部护照。

Passport or other travel documents: valid for more than six months

from the date of application, with at least two blank signature pages.
If you are of multiple nationalities, you must submit all passports

2、签证申请表。

visa application

3、照片：近期、正面、彩色（浅色背景）、免冠、小2寸护照照片。

Photos: recent, front, color (light background), bareheaded, small 2-inch passport photos.

4、合法的居留证明（适用于不在国籍国申请签证者）。

Legal residence certificate (applicable to those who do not apply for visas in the country of nationality)

5、原中国护照或原中国签证（适用于曾有中国国籍，后加入外国国籍者）

Original Chinese passport or original Chinese visa (applicable to

those who have Chinese nationality before becoming a foreign nationality)

6、中国境内招收学校出具的录取通知书原件及复印件

The original and copy of the admission notice issued by the admission school in China

7、《外国留学人员来华签证申请表》

《Visa Application Form for Foreign Students in China》

8、其他辅助材料

Other auxiliary materials

(1

) 如果申请人有原中国护照，后加入外国国籍，那么在第一次申请签证的时候需要提供原中国护照原件，护照的照片资料页等

If the applicant has an original Chinese passport and later becomes a foreign nationality, the original Chinese passport and its photo data page should be provided when applying for a visa for the first time

(2

) 如果申请人是在第三国申请签证，那么需要提供工作，学习等有效证明

If the applicant applies for a visa in a third country, he/she needs to provide valid certificates such as work and study

(3)

如果申请人更改过姓名，新护照的姓名与原护照不一致，那么需要提供官方出具的相关证明文件

If the applicant has changed his/her name and the name of the new passport is different from that of the original passport, he/she needs to provide relevant official documents



以上就是签之家为大家整理的办理中国X1签证所需要的材料啦，那么具体的办理流程是什么呢：

The above is the materials required for visa application of China X1 compiled by the visa signing house. What is the specific procedure

第一步，在线填写签证申请表，并打印签字

Step 1: Fill in the visa application form online and print your signature

第二步，在线预约递交申请时间

Step 2: Make an online appointment to submit the application time

第三步:按照预约时间本人亲自到中国签证
申请服务中心递交申请，并留存十指指纹

Step 3: Submit the application in person at the China Visa Application Service Center according to the appointment time, and keep ten fingerprints

第四步:拿到中国签证后，持中国签证入境中国

Step 4: After obtaining a Chinese visa, enter China with a Chinese visa



由于很多人是第一次办理来华签证

，不清楚的地方还有很多，所以大家想要寻求中介机构的帮助。在此，签之家提醒各位申请人，在某些电商平台选择中介机构时，一定要擦亮双眼，做到多对比、对询问。近期，电商平台上的无良中介越来越猖狂，他们并不具备办理资质，或是没有相关办理经验，便盲目帮助申请人办理签证，最后导致拒签。给申请人带来了不必要的麻烦，不仅造成了经济损失，还耽误了申请人的时间与精力。

Since many people are applying for visas to China for the first time, there are still many unknown places, so we want to seek help from intermediary agencies. At this point, the signing house reminds all applicants that when selecting intermediaries on some e-commerce platforms, they must

be clear eyed and make more comparisons and inquiries. Recently, unscrupulous intermediaries on e-commerce platforms have become more and more rampant. They do not have the qualification or relevant experience to help applicants apply for visas blindly, which eventually led to refusal. It has brought unnecessary trouble to the applicant, not only causing economic losses, but also wasting the applicant's time and energy.

以上就是今天签之家带来的全部内容啦~

希望可以带给大家帮助哦。关于什么是中国X1

签证，需要哪些材料？办理流程是

什么？

大家还有什么问题呢？

欢迎大家留言或者私信咨询哦~最后，祝愿每位申请人都能顺利出签！

The above is all the content brought by the signing house today. I hope you can help me. What materials are required for China X1 visa? What is the handling process? What questions do you have? Welcome to leave a message or send a private letter for consultation. Finally, I wish every applicant a smooth signing!